006220-----SPE- M/A/E型四色一工位通用落地架子
006220---- SPE-M/A/E Type Four-Color One-Station General Floor Type Rack
本架子只适合我公司生产的M型四色一工位；A型四色一工位；E型四色一工位丝网印刷机。

This rack is only suitable for screen printing machines produced by our company .M type four-color one station . A type four-color one station; E-type four-color one-station screen printing machine.

本架子可将原有的三种桌面固定式升级为落地式，操作更简单方便，机器操作不受任何影响。

This rack can upgrade the original three desktop fixed type to the floor type, the operation is easier and more convenient, and using the machine will not be affected .
安装板采用厚度4毫米钢板，支撑架采用厚度3毫米钢板，牢固稳定。

The installation sheet adopts 4mm steel sheet, and the support rack adopts 3mm steel sheet, it is stable .
本架子高度700毫米，立杆底部最大间距1080毫米。

The height of the rack is 700mm,the maximum distance between the bottom of the vertical pole is 1080mm.
M型四色一工位与E型四色一工位可带原有底架支撑连接，也可使用原机主横梁与底架直接连接。

M type four-color one-station and E type four-color one-station can be connected with the support of the original base rack, or directly connected with the base by the main beam of the original machine.

1，本架安装M型四色一工位丝印机：

整机安装在架子上：台版面距离地面768毫米；

去掉原机底架支撑安装在架子上：台版面距离地面741毫米；

When this rack is installed with M-type four-color one-station screen printing machine:

The whole machine is installed on the rack: the pallet is 768 mm away from the ground;

Remove the original base rack support and install it on the rack: the pallet is 741 mm away from the ground;

2，本架安装A型四色一工位丝印机：

整机安装在架子上：台版面距离地面768毫米；

When this rack is installed with A-type four-color one-station screen printing machine:

The whole machine is installed on the rack: the pallet is 768 mm away from the ground;

3，本架安装E型四色一工位丝印机：

整机安装在架子上：台版面距离地面818毫米；

去掉原机底架支撑安装在架子上：台版面距离地面762毫米；
When this rack is installed with E-type four-color one-station screen printing machine:

The whole machine is installed on the rack: the pallet is 818 mm away from the ground;

Remove the original base rack support and install it on the rack: the pallet is 762 mm away from the ground;

4，本机主体采用高级静电喷涂金属表面处理，耐酸碱，耐腐蚀，耐清洁，不生锈，可长期使用；部分部件采用不锈钢材料。

 The main body of the machine adopts advanced electrostatic spraying metal surface treatment, acid and alkali resistance, corrosion resistance, cleaning resistance, no rust, long-term use; Some parts are made of stainless steel.

5，配有全套安装工具和详细安装说明书；用户不需另配工具即可轻松安装。

Equipped with a full set of installation tools and detailed installation instructions; Easy installation without additional tools.

6,出口欧美标准免熏蒸木箱包装，箱内各种金属件均单独包装或隔离摆放，保证各种金属部件不直接接触；

Export to Europe and America standard fumigation-free wooden box packaging, all kinds of metal parts in the box are individually packaged or placed in isolation, to ensure that all kinds of metal parts do not contact directly;  
